
Till kommunfullmäktige i Danderyd 

 
 

Motion om att hos trafikverket begära en utredning om 

och uppförande av effektiva bullerskydd för Stocksund.  

 
Tillsammans med Trafikverket utreder Danderyd om det är tekniskt 

och ekonomiskt möjligt att tunnelförlägga E18. En sådan 

tunnelförläggning skulle innebära en kraftig miljöförbättring för 

Danderyd. I dag ligger en mycket störande bullermatta över stora 

delar av kommunen. Vi har även problem med för höga 

partikelhalter vid E18. En tunnelförläggning gör det också möjligt 

att bygga bostäder på den frilagda marken. 

 

Stocksund är den del av kommunen som inte kommer att få en 

förbättrad miljö om tunnelförläggningen genomförs, eftersom 

tunneln förutsätts börja först längre in i kommunen. Det ligger i dag 

en bullermatta också över stora delar av Stocksund. Man bör därför 

redan nu genomföra bullerskyddsåtgärder för denna del av 

kommunen. Forskningen vad gäller bullerskydd går framåt. Det lär 

finnas nya lösningar som är mer effektiva till exempel för att 

skydda bebyggelse mot buller från broar. Kommunen bör ta upp 

förhandlingar med trafikverket med begäran om en utredning och 

uppförande av effektiva bullerskydd för Stocksund.  

 

Med hänvisning till ovanstående föreslår vi kommunfullmäktige 

besluta uppdra åt kommunstyrelsen  

 

att hos trafikverket begära en utredning om och uppförande av 

effektiva bullerskydd för Stocksund.  

 

 

Danderyd den 7 mars 2016 

 

 

Siv Sahlström (C) 

 

 

 
 

 


